

Checklist for Derivatives and Stock Brokers

1. Brief introduction of the company, including but not limited to company history, business scope, major markets and customers, ratings and ranking, company ownership and operating structure, etc.
2. Comparative advantages/disadvantages: strengths and weaknesses compared with other companies in the same industry
3. Technical details: Available and soon-to-be-available collocations and rack spaces, network, OMS systems, etc.
4. Explain why interested in joining the NovStar Project Incubator.
5. List resources and services you can provide for the NovStar incubation projects, together with costs, methods of providence and charges, availability constraints.
6. Describe the uniqueness or significant comparative advantages of the resources and services intended to provide.

股票及衍生品经纪方申请清单：

1. 大概介绍包括公司历史，经营范围，资产，行业内评级，公司架构等。
2. 比较优势：和同行其他公司比的长处和不足。
3. 技术细节：已布局和将要布局的交易所机房及机位，网络，柜台系统等。
4. 为什么要参与 NovStar 孵化器？
5. 能为 NovStar 孵化项目提供的资源和服务，以及收费方式。
6. 所提供的资源和服务中，哪些是独特，或者有明显的比较优势的。